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Algemene Leden Vergadering      
energie coöperatie de Groene Draad u.a. 
25 april 2024 
 
 
 
 
1. Opening 
afmeldingen: 7 , aanwezig: 16 personen, waarvan 12 leden en het bestuur:  
Gerard Oud, voorzitter, Fred Hofman, penningmeester, Mirjam Ganzevles, secretaris 
 
 
2.  Verslag BALV 14 maart 2024 
Maarten Vismans: is het geregeld dat Fred nu een certificaat heeft?  
Ja, dat is geregeld. Hij heeft één certificaat. Daartoe heeft de familie Rap een certificaat 
beschikbaar gesteld.  
 
Maarten Vismans: Wat betekent SCE?  
Subsidie Cooperatieve energie opwekking. 
 
Maarten Vismans: Verzoek om een link naar de Powerpoint op te nemen in het verslag.  
 
Maarten Vismans: Alsnog opnemen de opmerking van Gerard om tijdens de ALV aan te 
kondigen dat hij de intentie heeft om te stoppen per april 2025. 
 
Willem van Kleef: De actiepunten van de ALV van een jaar geleden dreigen 
ondergesneeuwd te raken nu we daar niet op terugblikken. Die punten zijn het 
lidmaatschap, de statuten en de informatieborden. Ze staan op de agenda van de 
bestuursvergadering. 
 
 
3. Terugblik 2023 
Project Het Zelle  
Capaciteit van de aansluiting is verhoogd ,wat meer geluid 
met zich mee bracht. Dit leverde geluidshinder op. De 
omvormers zijn daarom verplaatst en in een 
geluidsabsorberende kast gezet. Het probleem lijkt 
daarmee verholpen. 
 
Project de Roodheuvel 
Hier hield de productie een aantal keren op vanwege de netcongestie. Door een andere 
instelling is dit verholpen. De pieken worden nu wat eerder afgetopt.  
 
In 2022 gestart met buurtaanpak Varssel, dat is afgerond in 2023. De buurtaanpak 
behelsde een aantal bijeenkomsten met informatie voor de inwoners over 
energiebesparing.  
 



De commissies die gestart waren in 2023 zijn opgeheven door het verschil van mening 
binnen het bestuur. 
 

De opbrengsten van Zelle in 2023 
Rechts zie je de drie opwekjaren naast elkaar. Links de 
opbrengst van 2023. De opbrengst was wel een stuk beter 
maar omdat de tarieven een stuk lager waren dan het jaar 
ervoor is de financiële opbrengst alsnog minder dan in 
2022. 
 

 De opbrengsten van de Roodheuvel in 2023. In april 
2023 gestart, dus dat draait nu een jaar. 
 
 
4. Financiële Verantwoording 
Toelichting Jaarrekening 2023 
Willem heeft de cijfers keurig overgelegd. De cijfers 
die hier staan betreffen de kale opbrengsten van onze 
providers. Het stukje subsidie wat we dit jaar nog 
hopen te krijgen is hier niet in meegenomen, omdat 
de hoogte daarvan nog onbekend is. Begin juni moet 
hier wel meer duidelijkheid over zijn.  
Om alle gegevens te hebben zouden we de ALV 
moeten verplaatsen naar juni.  
De vennootschapsbelasting is niet opgenomen in deze 
cijfers. In theorie hebben we een verlies gedraaid waardoor we geen belasting 
verschuldigd zouden zijn. 
De verzekeringspost is gestegen, dat komt omdat Roodheuvel erbij is gekomen. De 
bestuursaansprakelijksheidsverzekering en de bedrijfsaansprakelijkheid zitten daar bij 
in. Die kosten hebben te maken met de aanpassingen op het Zelle. 
De post reclame heeft te maken met de overname van de rechten op het beeldmerk. 
 

 

 Toelichting Balans 2023 
Het eigen vermogen is de ledenrekening. Er zijn 
geen schulden. De subsidie is ontvangen vorig jaar. 
Er staan nog twee reserveringen op de balans voor 
mogelijke terugbetaling van subsidies. De subsidie 
van Gelderland was te hoog aangevraagd. Dat 
hebben we gemeld, maar ze konden dat niet 
aanpassen. De RVO kent subsidie toe voor 15 jaar 
en dat wordt per jaar uitgekeerd. Elk jaar wordt 
gekeken op hoeveel je recht hebt. In 2022 draaiden 
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we zo goed dat we dat jaar geen recht hadden op subsidie. Die gelden worden  
verrekend met een jaar waarin we wel  subsidie krijgen. RVO kan gedurende de hele 
looptijd van het project de niet uitgekeerde subsidie terugvorderen 
 
Op de ledenrekening houden we bij hoeveel er is gestort en wat er is uitgekeerd. Die 
wordt nu ook voor Roodheuvel actief. 
 

Peter Ganzevles: De afschrijvingen zijn lineair over 15 jaar berekend. Moet daar geen 
reservering voor eventuele afbranding voor apart gehouden worden? 
Dit is een fiscale afschrijving, geen technische of economische. 
Martijn Bos: Ik heb dat meegemaakt en de verzekering hanteerde ook een lineaire 
afschrijving. 
 
 
5. Omgevingsfonds 
Vorig jaar is het omgevingsfonds geopperd. We zouden 
met een voorstel komen om hier een zinvolle besteding 
voor de vinden.  
Dit was ingesteld voor sociale projecten in de omgeving 
van mensen die wel te maken hebben met de lasten en 
niet de lusten. Bij ons is dat niet echt aan de orde. Het 
bestuur stelt voor dit op te heffen en het ingelegde 
bedrag uit te keren.  
De buren van Zelle zullen we ook jaarlijks een kerstpakket kunnen brengen. 
 
Martijn Bos: Mogelijk kunnen we daar opnieuw over praten als we de investering terug 
hebben. Dit staat geagendeerd.  
 
 

6.  Uitkeringen over 2023 
 
Geen volledig beeld omdat de RVO cijfers nog niet 
binnen zijn. 
De kosten waren vrijwel gelijk, dus delen door twee, 
alleen kosten pv installaties toegekend aan Zelle. De 
afschrijving minus de kosten kunnen we uitkeren. 
Dat is per certificaat Zelle € 11,87 en per certificaat 
Roodheuvel € 8,38 

Mogelijk komt daar nog een subsidiebedrag bovenop. Dat zal eind mei bekend worden. 
 
Voorstel: als de subsidie bekend is een mailing rond met de uit te keren bedragen. De 
ALV is akkoord. 
 
 



De Kascommissie heeft de boekhouding doorgespit. De 
vragen die dit nog opriep zijn naar tevredenheid 
beantwoord. De kascommissie adviseert de ALV dit goed te 
keuren. Vervolgens is de boekhouding goedgekeurd. 
Volgens de statuten kan een lid van de controlecommissie 
hoogstens twee achtereenvolgende jaren zitting hebben in 
de controlecommissie. Er is echter niemand anders die zich 
hiervoor aanmeld. Omdat Ella en Wim kritisch en vakkundig genoeg zijn, en nog wel 
twee jaar willen, is door de ALV besloten dat volgend jaar zitting hebben in de 
kascommissie: Ella Groothuis en Wim Gallee. 

 
Is de ALV akkoord met de voorgestelde uitkeringsbedragen en de 
jaarrekening?  
 
Dank aan Willem voor het geleverde werk aan de boekhouding 
van 2023. 
Fred is formeel de penningmeester.  
Decharge aan het bestuur! 

 
 
7. Voordracht bestuur 
Is de ALV akkoord met de voortzetting van het bestuur? 
Peter neemt als ondersteunend lid de ICT en de installaties voor zijn rekening. 
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Martijn Bos: Ik mis even de vraag of er een herverkiezing zou moeten plaatsvinden omdat 
Gerard er een termijn van 4 jaar op heeft zitten.  
Op 14 maart was er een crisis en hebben we gekeken naar de bestuurssamenstelling. Nu 
zijn we op het punt dat we formeel vaststellen of de bestuurders benoemd worden. De 
oprichting was in 4 juni 2020. De termijn van Gerard is nu formeel afgelopen.  
De penningmeester en secretaris continueren hun rol.  
De voorzitter stelt zich beschikbaar voor een nieuwe termijn. Hij wordt aanvaard.  
Gerard Oud zal zijn functie volgend jaar april neerleggen. 
 
Doelen voor het komende jaar: stabiliteit waarborgen, zoeken naar een nieuwe 
voorzitter en de ontwikkeling Bronckhorst breed mede vormgeven.  
 
We bedanken Willem van Kleef voor zijn inzet de afgelopen jaren als penningmeester. 
Gerard vertelt hoe Willem erbij is gekomen en dat hij een zeer betrokken en 
nauwgezette penningmeester is geweest. Willem heeft Voorstroom helemaal ingericht 
en dit heel goed overgedragen. 
 

 
8. Programma komend jaar 
Het huidige bestuur zal zich komend jaar inzetten voor een 
stabiele voorzetting van de twee lopende projecten. De 
punten die nog zijn blijven liggen pakken ze weer op: het 
lidmaatschap, de statuten en de informatieborden. 
Daarnaast onderzoeken ze de mogelijkheid tot een 
samengaan met de vijf andere energie coöperaties van 
Bronckhorst. 

 
 
9. Ontwikkelingen Bronckhorst 
Nu zijn er zes EC’s in Bronckhorst met dezelfde doelen: 
vooral beheer. In de toekomst zullen zo steeds meer EC’s 
ontstaan. 
Met ECVorden hebben we een voorstel ingebracht om tot 
een gemeente brede Energie Coöperatie te komen. Eén 
bestuur waar de huidige projecten onder vallen.  
De voordelen: bestuursleden zijn makkelijker te vinden, 
steviger gesprekspartner gemeente, kennisdelen en 
krachten bundelen.  
 
De gemeente en de andere vier EC’s hebben positief op dit voorstel gereageerd. 
Gemeente wil ook een organisatie klaar te hebben staan als nieuwe 
opwekmogelijkheden in zicht komen.  
 
Opties: Huidige EC’s laten bestaan en een bestuur samenstellen dat vervolgens bestuur 
is van alle EC’s. Of een hoofdcoöperatie inrichten waar de zes EC’s onder vallen.  
Op 14 mei gaan we hier met alle EC’s en de gemeente verder over in gesprek. 



Opmerking: Het heeft er ook mee te maken wie wat gaat betalen. Voor de dakbezitters is 
het wel prettig om een vast contactpersoon te hebben.  
Er zal sowieso een overgangsperiode zijn. En met wisselende bestuursleden houd je ook 
niet steeds dezelfde contactpersoon. 
 
De Agem was toch ooit met dit doel opgericht? Voor de hele Achterhoek. De AGEM is geen 
overkoeplende organisatie voor alle Achterhoekse EC’s.  De Agem heeft contacten met 
EnergieSamen.  Streekenergie is een kennis en informatieplatform wat wel functioneert. 
Maar met het EnergieLoket is maar beperkt contact 
Het is mooi om op Bronckhorst niveau een tegenwicht te kunnen bieden.  
 
Er zijn dus 2 scenario’s mogelijk: Een ECB met dochters of een ECB waarin we opgaan. 
We houden onze leden op de hoogte van de ontwikkelingen.  
 
 

10. Rondvraag 
 
Maarten Vismans heeft een filmtip: Climate, the movie. 
 
We sluiten af met een gezellige naborrel. 


